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PROTOKÓŁ Nr  XXIV/2012 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 28 marca 2012r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Nieobecni radni: Roman Matuszak i Janusz Rautszko. 

Spóźniona radna: Katarzyna Dudź. Początkowo obecnych 18 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:00 otworzył sesję stwierdzając jej prawomocność, 

− wyjaśnił wprowadzenie bez głosowania dodatkowego punktu do porządku obrad, poniewaŜ jego 

wprowadzenie zostało zaplanowane wcześniej, o czym radni zostali poinformowani, 

− odczytał aktualny porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa obejścia m. Szczecinek w ciągu drogi 

wojewódzkiej numer 172”. 

4. Uchwała w sprawie powołania Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów kandydatów  

na ławników.  

5. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Mysia 

Wyspa” w Szczecinku. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ”Ordona-Mickiewicza I” w Szczecinku.  

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie zasad sprzedaŜy  

na rzecz uŜytkowników wieczystych prawa własności nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Miasta Szczecinek, wykorzystywanych na cele mieszkaniowe, wyraŜenia zgody  

na udzielenie bonifikaty od ceny ich sprzedaŜy. 

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowiązujące na 

terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2012r. do dnia 30.04.2013r.  

10. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2012 roku.  

11. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie regulaminu przyznawania Odznaki Honorowej 

„ZasłuŜony dla Miasta Szczecinka”. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej Statut Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu. 

14. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Stowarzyszenie UŜytkowników  

TV Kablowej „ZACHÓD” w Szczecinku do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie  

na Radę Miasta Szczecinek. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 
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16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

17. Wnioski i zapytania radnych. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokoły z poprzednich sesji zostały przez Radę Miasta przyjęte jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

Ad.3. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/186/2012  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budow a obej ścia m. Szczecinek w ci ągu drogi 
wojewódzkiej numer 172”. 

 

Ad.4. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/187/2012  

w sprawie powołania Komisji do dokonania zniszczeni a dokumentów kandydatów na ławników. 

Ad.5. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Marek Bogdanowicz Komisja Rozwoju Gospodarczego i S amorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Joanna Pawłowicz radna, Klub Radnych Wspólnoty Samo rządowej: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zapoznał się z rozwiązaniami proponowanymi w planie, 

− występuje duŜa atrakcyjność tych propozycji, 

− pozostaje pytanie: czy wcześniej zrobiona została analiza obecnych atrakcji, juŜ istniejących na 

terenie miasta, czy generują one koszty, czy to właściwe działania i uzasadnione ekonomicznie, 

− to Miasto będzie musiało  inwestować, czy przeprowadzono analizę zysków i strat proponowanych 

rozwiązań,  

− w jakim stopniu będzie to opłacało się mieszkańcom? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przy następnym zadawaniu pytań powinno trzymać się tematu, poniewaŜ kwestie poruszone przez 

radną Joannę Pawłowicz nie dotyczą bezpośrednio uchwalenia planu, 

− pytania zostały jednak przyjęte do dyskusji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, Ŝe złoŜy te pytania na piśmie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe to pytania, które nie dotyczą omawianego punktu, 

− to dokument planistyczny mówiący o tym, co moŜe na danym terenie powstać, 

− wydatki związane z przygotowaniem planu zostały juŜ poniesione, i jego uchwalenie nie stwarza juŜ 

Ŝadnych nowych wydatków ani kosztów, 

− Miasto nie planuje budowy hoteli ani obiektów turystycznych,  

− to inwestycje dla prywatnych podmiotów, 

− poza tym mieszkańcy juŜ „nogami zagłosowali” za przyjęciem kierunku proponowanych rozwiązań, 

licznie odwiedzając latem Mysią Wyspę, 

− projekt planu był wcześniej wyłoŜony do publicznego wglądu i wszyscy mieszkańcy, w tym takŜe 

radna Joanna Pawłowicz, mogli wnieść ewentualne uwagi, 

− radna takich uwag nie wniosła, co oznacza, Ŝe z proponowanymi rozwiązaniami się zgadza, 

− na pytanie np. czy tzw. ogródki jordanowskie przynoszą zyski? od razu moŜna odpowiedzieć, Ŝe 

zysków nie przynoszą, 

− przyjadą np. sportowcy, którzy będę tu trenować i trzeba zabezpieczyć im do tego moŜliwości, 

− są grupy ludzi, którzy robią wszystko, Ŝeby takich efektów nie było. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwag do projektu planu nie złoŜyła, poniewaŜ zastrzeŜeń nie miała, 

− przyznała, Ŝe jej pytania nie bardzo dotyczą omawianego punktu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował radnej za przyjęcie przez nią wyjaśnień, 



 4

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/188/2012  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego terenu „Mysia 

Wyspa” w Szczecinku. 

Ad.6. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Marek Bogdanowicz Komisja Rozwoju Gospodarczego i S amorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/189/2012  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego  

”Ordona-Mickiewicza I” w Szczecinku. 

Ad.7. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− przedstawił jej uzasadnienie.   

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/190/2012  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.8. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/191/2012  

w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie zasad sprzeda Ŝy na rzecz 

uŜytkowników wieczystych prawa własno ści nieruchomo ści gruntowych stanowi ących własno ść 

Miasta Szczecinek, wykorzystywanych na cele mieszka niowe, wyra Ŝenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny ich sprzeda Ŝy. 

Ad.9. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną dotyczącą kalkulacji cen wody i odprowadzania 

ścieków. 

Wydruk tej prezentacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, za jaki rodzaj substancji  wprowadzanych do kanalizacji naliczane są opłaty za 

przekroczenie warunków ich wprowadzania? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− poinformował, Ŝe udzieli radnej szczegółowej odpowiedzi na piśmie. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− przy podwyŜkach nie wypada mówić, Ŝe jest się z czego cieszyć, ale jednak cieszy fakt,  

Ŝe Szczecinek ma profesjonalną firmę zajmującą się dostawą wody, 

− to dobrze zainwestowane przedsiębiorstwo, 

− prezentacja bardzo rzetelnie ukazuje firmę. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− mieszkańcom naleŜy się parę zdań wyjaśnień dodatkowych, 

− szczecineckie ceny wody znacznie odbiegają od cen w innych gminach i miastach, gdzie tam ceny są 

bardzo horrendalne, 

− w Szczecinku to ok.10zł, a w innych miejscowościach nawet 30zł do 50zł, 

− jednym z podstawowych kryteriów branych pod uwagę przy kalkulacji cen wody to wykonane  

i odebrane inwestycje, powodujące wzrost kosztów amortyzacyjnych, 

− w Szczecinku w związku z tym ceny mogłyby być wyŜsze, ale nie są. 
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W trakcie dyskusji do zebranych dołączyła spóźniona radna Katarzyna Dudź. Od tej chwili obecnych  

na sesji 19 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/192/2012  

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrze nie w wod ę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowi ązujące 

na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.0 5.2012r. do dnia 30.04.2013r. 

 

Ad.10. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− przypomniał uzasadnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/193/2012  

w sprawie programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno ści zwierz ąt 

na terenie Miasta Szczecinek w 2012 roku. 

Ad.11. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/194/2012  

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyznawania Odznaki Honorowej „Zasłu Ŝony  

dla Miasta Szczecinka”. 
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Ad.12. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/195/2012 
w sprawie zmiany uchwały okre ślającej Statut Miasta Szczecinek. 

 

Ad.13. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− wyjaśnił, o jakie pomieszczenia chodzi. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/196/2012  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie umowy najmu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 10:00 zarządził 20 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono po przerwie o godz.10:20. Obecnych 19 radnych. 

 

Ad.14. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− projekt uchwały przygotowała Komisja Rewizyjna 3 głosami ‘za” przyj 1 głosie „przeciw, proponując 

Radzie Miasta podjęcie tej uchwały. 

 

Czesław Podkowiak mecenas; 

− chodzi o projekt odpowiedzi na skargę, 
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− pełnomocnik TV „ZACHÓD” miał problem z tym, jaki zarzut postawić Radzie Miasta, 

− skarŜy Radę Miasta, Ŝe Rada nie nakazała Przewodniczącemu Komisji Ochrony Środowiska 

określonego zachowania, 

− Rada nie ma jednak Ŝadnej moŜliwości, aby zobowiązać poszczególnego radnego do określonego 

zachowania, 

− Konstytucja jest najwyŜszą ustawą i wszystkie akty prawne muszą być z nią zgodne, 

− Konstytucja wskazuje, w jakich przypadkach istnieje prawo dostępu na posiedzenia organów władz, 

ale dotyczy to organów kolegialnych wybieranych w wyborach powszechnych, 

− określenia „nagrywanie” i „dostęp” mają róŜne znaczenie, 

− ustawodawca ograniczył moŜliwość nagrywania tylko do posiedzeń Rady Miasta,  

− nie dotyczy to posiedzeń Komisji, które nie są wybierane w wyborach powszechnych, 

− jest jedno orzeczenie WSA w podobnej kwestii, które zostało wydane w odrębnym stanie prawnym, 

− ale nie ma stanowiska NSA, 

− WSA będzie ustalał, czy coś jest zgodne z prawem, czy nie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− polskie prawo nie przewiduje precedensów, dlatego fakt, Ŝe któryś Sąd rozstrzygnął podobną kwestię 

nie oznacza, Ŝe taki sam wyrok będzie wydany w innej podobnej sprawie, 

− przypomniał, Ŝe poinformował pełnomocnika TV  „ZACHÓD”, iŜ kwestia ta zostanie poruszona na 

najbliŜszej sesji Rady Miasta, 

− poprzednia sesja była jednak zwołana w trybie nadzwyczajnym i nie mogła przewidywać dodatkowych 

punktów, poza zgłoszonymi przez wnioskodawców. 

 

Czesław Podkowiak mecenas; 

− wyjaśnił, Ŝe Rada Miasta nie ma obowiązku odpowiadania na skargę. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− omawiana sprawa dotyczy bardzo waŜnego tematu: stosunków i relacji między władzami 

samorządowymi a lokalnymi mediami, 

− było tak, Ŝe Przewodniczący Komisji wydał zakaz, nie mając do tego upowaŜnienia,  

− nastąpiło to przed rozpoczęciem posiedzenia, dlatego nie moŜna mówić, Ŝe obecność kamery TV 

zakłóciła porządek obrad Komisji, 

− zgadza się, Ŝe wyłączenie jawności obrad powinno dotyczyć posiedzeń, na których przytaczane są 

dane osobowe, 

− nie zgadza się ze stanowiskiem mecenasa Czesława Podkowiaka,  

− jeśli prawo obywatelom nie zabrania nagrywania posiedzeń Komisji, to znaczy, Ŝe obywatele powinni 

mieć taką moŜliwość, 

− polskie prawo nie opiera się na precedensach, ale trudno przypuszczać, Ŝe drugi Sąd wyda odmienny 

wyrok, 

− znając polskie procedury, postępowanie przed Sądem moŜe potrwać 3-4 lata, 

− ale co będzie, jeśli w międzyczasie  przedstawiciel TV przyjdzie na któreś posiedzenie Komisji ? 
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− czy w takim przypadku Przewodniczący Komisji ma, czy nie ma prawa zezwolić na nagrywanie 

obrad? 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wielokrotnie powtarzane kłamstwa stają się prawdą, 

− Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska nie nakazał opuszczenia pomieszczenia, ale poprosił  

o wyłączenie kamery, 

− radnemu wolno tylko to, na co zezwala mu ustawa, nie moŜe postępować jako radny w sposób 

dowolny, 

− demokracja nie polega na tym, Ŝe robi się co chce, bo to warcholstwo. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− jeśli chodzi o wyłączenie jawności posiedzeń, to nie dotyczy to tylko danych osobowych, ale moŜe 

dotyczyć równieŜ innych kwestii, 

− nie kaŜdy chce utrwalenia jego wizerunku przez media, 

− Ŝaden Statut Miasta ani wyrok tego nie załatwi, 

− gdyby spotkał się z taką sytuacją, w jakiej znalazł się wówczas Przewodniczący Komisji Ochrony 

Środowiska, to jako Przewodniczący Komisji postąpiłby tak samo. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uczestniczył w spornym posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska jako jej Wiceprzewodniczący, 

− Przewodniczący Janusz Rautszko poprosił o wyłączenie kamery informując o moŜliwości pozostania 

na sali obrad, 

− operator kamery jednak wyszedł, co oznacza, Ŝe nie był zainteresowany merytorycznym tematem 

tego posiedzenia, 

− decyzja Przewodniczącego Komisji była słuszna. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− jeśli na posiedzeniu Komisji ma być omawiana kwestia zanieczyszczeń środowiska, to uwaŜa, Ŝe  

nie powinno być przeszkód w nagrywaniu posiedzenia przez media, 

− na posiedzeniu nie było przecieŜ niczego, czego nie moŜna byłoby ujawnić, 

− robi się z całej sprawy jakiś dramat, a TV została wyproszona, 

− na stronie internetowej tej TV jest materiał, 

− sugerowanie, Ŝe przedstawiciel TV chciał zakłócić obrady jest niezasadne. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to kłamstwo, Ŝe TV została wyproszona, poniewaŜ równieŜ był na tym posiedzeniu, 

− radna Joanna Pawłowicz pominęła to, Ŝe przedstawiciel TV został poinformowany o tym, Ŝe moŜe 

pozostać na posiedzeniu, tylko nie moŜe nagrywać, 

− to przekłamanie, 

− poza tym radna mogła po obradach przekazać mediom to co chciała, 
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− zadaniem Komisji jest wypracowanie stanowiska, jak jest TV to zaczyna się spektakl, 

− na jedno z posiedzeń Komisji Ochrony Środowiska radna Joanna Pawłowicz przyprowadziła swoją 

rodzinę, która zabierała głos bez zezwolenia. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w jej ocenie wyglądało to inaczej, 

− na posiedzeniu, o którym wspomniał Burmistrz nie były obecne media, 

− uwaŜa, Ŝe zachowanie Burmistrza na tym posiedzeniu uwłaczało jego godności. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe powiedział jedynie, iŜ nie uwaŜa radnej Joanny Pawłowicz za specjalistę z dziedziny 

ochrony środowiska, 

− nie uwaŜa, Ŝe takie stwierdzenie uwłacza czyjejkolwiek godności, a juŜ na pewno nie uwłacza 

godności Burmistrza. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− nie zgodziła się z sugestią radnych Andrzeja Modrzejewskiego i Joanny Pawłowicz, Ŝe 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska wyprosił z obrad przedstawiciela TV „ZACHÓD”, 

− uwaŜa, Ŝe to do kompetencji Przewodniczącego Komisji naleŜy decyzja, czy zezwoli na nagrywanie 

posiedzenia, 

− na posiedzeniu głos mogą zabierać osoby zaproszone, 

− przedstawiciel TV „ZACHÓD” nie został z tamtego posiedzenia Komisji wyproszony, mógł zostać. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− poprosił radną Katarzynę Dudź o przytoczenie punktu Statutu Miasta, określającego moŜliwość 

takiego zachowania Przewodniczącego Komisji. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− w Statucie Miasta mowa jest o tym, Ŝe Przewodniczący Komisji prowadzi Komisję, czyli decyduje o jej 

przebiegu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− to, iŜ obecnie toczy się taka dyskusja nie wynika z chęci radnych, ale z konieczności odpowiedzi na 

skargę, 

− jest zdziwiony działaniem skarŜącego, który wniósł skargę pomimo, iŜ Rada Miasta cały czas w tej 

kwestii pracuje, 

− przedstawiciel TV „ZACHÓD” wpierw przyjął do wiadomości wyjaśnienia, a potem po kilku 

miesiącach, podczas których nic takiego się nie wydarzyło, wnosi skargę, 

− w imieniu radnych wystąpił do skarŜącego i do dwutygodnika TEMAT z wnioskiem o zamieszczenie 

stosownych sprostowań, 

− nie zauwaŜył tych sprostowań, chociaŜ w TEMACIE zostało zamieszczonych wiele innych kwestii, 
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− chciałby, aby traktowano wszystkich taką samą miarką, i nie pomijano milczeniem pism od 

Przewodniczącego Rady Miasta, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIII/197/2012  

w sprawie odpowiedzi na skarg ę wniesion ą przez Stowarzyszenie U Ŝytkowników TV Kablowej 

„ZACHÓD” w Szczecinku do Wojewódzkiego S ądu Administracyjnego w Szczecinie na Rad ę 

Miasta Szczecinek . 

 

Ad.15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.16. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, dlaczego w wykazie pism, przedstawionym przez Przewodniczącego Rady Miasta  

nie zawarto informacji o piśmie TV ZACHÓD z załączoną płytą DVD? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, ze obejrzał to nagranie, które trwa ok.20 min. i mówi o ok. 3 min. zdarzenia na Komisji, 

− sprawdzi, co stało się przyczyną pominięcia tej informacji. 

 

Ad.17. Wnioski i zapytania radnych. 

Wojciech Knapik radny: 

− poruszył sprawę funkcjonowania kotłowni przy dawnej restauracji „GRYF”, 

− zapytał, kto wydał zezwolenie na jej uruchomienie? 

− czy piec przed dopuszczeniem do eksploatacji był sprawdzony ? 

− kto kontrolował prawidłowość pracy kotłowni oraz sprawdzał materiał opałowy? 

− czy tej kotłowni nie moŜna zlikwidować, a odbiorców ciepła z bloków przy ul. Wyszyńskiego podłączyć 

do sieci grzewczej MEC? 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta. 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM Szczecinek: 

− poinformował, Ŝe we wskazanej kotłowni był kilka razy, 

− nadzór budowlany nie dopatrzył się tam nieprawidłowości, 

− kotłownia zasilana jest węglem najwyŜszej jakości, nawet do 2 ton węgla na 4 dni, 

− w takiej sytuacji trudno było interweniować, nie są tam spalane odpady, 

− podczas kontroli nic się nie działo, ale nikogo z obsługi nie było na miejscu, poniewaŜ rozruch 

następuje automatycznie, 

− było jednak ogromne zadymienie, czego sam doświadczył, 
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− właściciel kotłowni zapewnia, Ŝe w przyszłym sezonie grzewczym ta kotłownia nie będzie juŜ 

funkcjonować, poniewaŜ zostanie zamknięta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe doprowadził do spotkania mieszkańców z właścicielem kotłowni, które odbyło się  

w Ratuszu, 

− obecnie właściciel deklaruje i zobowiązuje się, Ŝe niedługo obiekt zostanie podłączony do MEC, 

− natomiast to, czy kotłownia została dopuszczona do uŜytkowania zgodnie z prawem budowlanym, 

naleŜy do kompetencji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− podziękował za odpowiedź. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zasygnalizowała, Ŝe kiedyś teŜ zgłaszała do StraŜy Miejskiej zbyt duŜe zadymienie wydostające się  

z tej kotłowni. 

 

Marek Szabałowski Prezes MEC Sp. z o.o. Szczecinek:  

− wszystko wskazuje na to, Ŝe w tym roku dojdzie do podłączenia tej kotłowni do MEC. 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM Szczecinek: 

− podczas wielokrotnych kontroli nie stwierdzono,  aby w tej kotłowni  było spalane coś, co nie powinno. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprosiła o ilościowy wykaz uczniów poszczególnych szkół miejskich w latach 2010-2011, 

wymagających szczególnej pomocy psychologiczno-pedagogicznej i innej, oraz odpowiedź – jaka 

pomoc i jakie środki zostały przeznaczone dla tych uczniów ? 

− poprosiła o uszczegółowienie, jakie ścieki przemysłowe sklasyfikowane zostały w przedziale I, II, II i IV 

z zakresu przekroczeń?- pod kątem rodzaju substancji, zakresu wskaźników zanieczyszczeń i ich 

wartości dopuszczalnych ? 

− poprosiła o informację, jakie ilości ścieków z Firmy KRONOSPAN zostały przekazane do oczyszczalni 

w latach 2010-2011 w rozbiciu na poszczególne miesiące ? 

− jakie działania zostały podjęte przez Urząd Miasta w związku z ustaleniem, Ŝe betonowy przepust 

zlokalizowany przy ul. Leśnej jest samowolą budowlaną ? 

Pisemne wystąpienie radnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiedź na pytania radnej zostanie udzielona na piśmie. 

 

Roman Miazga radny: 

− zapytał o drogę osiedlową na os. Koszalińska, którą wykonano  na długości bloków nr 62-64, a dalej 

nie, czy jest szansa, aby tę inwestycję włączyć do planu? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wśród inwestycji jest to zaplanowane, ale zaleŜy od realizacji sprzedaŜy mienia, 

− w kolejnym etapie będą remontowane następne uliczki na tym osiedlu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał o zbliŜającym się upływie terminu składania przez radnych oświadczeń majątkowych, 

− przypomniał równieŜ o delegacji radnych do Neustrelitz w dniach 18-20 kwietnia, namawiając radnych 

do wzięcia udziału w tym wyjeździe. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zaapelował do wszystkich radnych o wzięcie udziału w delegacji, 

− to sprawa honoru, aby samorządowcom z Neustrelitz pokazać, Ŝe między naszymi miastami są dobre 

kontakty, 

− poprosił radnych o zadeklarowanie, w której grupie tematycznej chcieliby się spotkać, poniewaŜ 

gospodarze chcć się do tej wizyty bardzo dobrze przygotować. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− złoŜył wszystkim zebranym oraz mieszkańcom Szczecinka Ŝyczenia świąteczne z okazji zbliŜających 

się Świąt Wielkanocnych, 

− ze względu na wyczerpanie porządku sesji zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:15. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


